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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 3 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 25 mars 2014 

 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 20 Anmälan av ekonomisk rapport för äldrenämnden 
för februari 2014 med prognos för året 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 122-94/2014  

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 21 Anmälan av rapport angående utveckling av vård- 
och omsorgscollege 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 720-92/2014  

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

Ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Särskilt uttalande från (S): 

”Rapporten visar med all tydlighet att de vårdutbildningarna som är 

högskoleförberedande har ett större söktryck än andra. Traditionen 

inom vården har varit under decennier att vidareutbilda sig men inte 

på en gång efter gymnasieskolan. Många vill arbeta som 

undersköterskor i några år och bestämma i ett senare skede i livet 

om man vill läsa till sjuksköterska eller stanna kvar i 

undersköterskeyrket. Dock har utformningen av 



 Protokoll 

Sida 31 (33)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 3 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 25 mars 2014 

 

omvårdnadsprogrammet hindrat detta, eftersom man inte har fått 

särskilt högskolebehörighet så har eleverna valt andra 

gymnasieprogram. 

Vårds- och omsorgscollege är en bra idé, inom konceptet kan man 

bygga både grundutbildningar men även vidareutbildningar. Som 

exempel kan nämnas äldrespecialistundersköterskeutbildningen och 

barnspecialistundersköterskeutbildningen, båda utbildningarna finns 

i Stockholmsregionen. 

Beslutet om omvårdnadsprogram på Kungsholmens gymnasium 

togs redan 2005 av utbildningsnämnden. Syftet var att attrahera 

elever till att söka omvårdnadsprogrammet som sin förstahands 

alternativ. Det lyckades också, den här rapporten är ett bevis på det. 

Beslutet 2005 handlade om att de som går det 

omvårdnadsprogrammet får en särskild högskolebehörighet. Sedan 

har utbildningen införlivats i det konceptet som kallas för Vård och 

omsorgscollege.”  

 

§ 22 Utgår. 

§ 23 Anmälan av skrivelse från pensionärers 
Riksförbund (SPR) med anledning av beslut om 
fördelning av verksamhetsbidrag till ideella 
organisationer för år 2014 

Föreligger skrivelse dnr 112-61/2014  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 24 Anmälan av branschrådets protokoll från 
sammanträde den 17 januari 2014 

Föreligger branschrådets protokoll från 2014-01-17 

(dnr 720-95/2014)  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 


